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                                      Zápisnica 

   z Plenárneho zasadnutia Rodičovského združenia  pri ZŠ 
v Spišskom Štvrtku, dňa 23.09.2019,  v jedálni ZŠ 

Program: 

1/ Otvorenie , privítanie – p. riaditeľka Ľ. Barlová 

2/ Správa o výsledkoch školy v šk.roku 2018/2019 a cieľov na školský   
rok 2018/2019, p.r. Barlová 

3/  Pravidlá pre vozenie detí do školy autom, p.r. Barlová 

4/  Školská desiata – vedúca jedálne J. Kožíková 

5/ Odsúhlasenie predsedníctva OZ ZRPŠ pre šk. rok 2018/2019 

6/ Správa o hospodárení OZ ZRPŠ za šk. rok 2018/2019 – p. Borský 

7/ Schválenie rod. príspevku na šk. rok 2019/2020 

8/ Záver plenárneho zasadnutia 

9/ Stretnutie zástupcov jednotlivých tried OZ ZRPŠ 

 

 

K bodu 2:  Správa o výsledkoch... 

- p. riaditeľka Ľ. Barlová zrekapitulovala výsledky školy za 
predchádzajúci šk. rok ´18 -´19, 

- a predstavila ciele na tento šk. rok ´19 -´20, kt. sú hlavne činnosť 
ZUŠ, CVČ na škole a pokračovanie v projektoch z min. šk. r., 

- následne predstavila prítomným celý pedagogický zbor, vrátane 
odborných asistentov. 

- Kompletná prezentácia – pozri .pdf dokument Prezentacia plenarka 
_23.9.2019. 
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K bodu 3: Pravidlá ... 

- p. riaditeľka Ľ. Barlová opakovane (rovnako ako min. šk. r.) 
poprosila prítomných rodičov o ústretovosť pri vození/parkovaní 
svojich detí do školy autom. 

- Nakoľko situácia v rannej „špičke“ (od 7:30 do 8:00hod) je 
z hľadiska bezpečnosti detí prichádzajúcich do školy peši už 
neakceptovateľná, je komunikácia pod „ústavom“ zatvorená 
prenosnou rampou a je potrebné využiť parkoviská v centre obce 
(JEDNOTA, pri požiarnikoch/obecnom úrade, pri fare...) , 

- Na dotknutých PRECHODOCH cez hlavnú cestu  budú v tom čase 
dohliadať na bezpečnosť pracovníci obecného úradu 

- Hlavná brána do školy bude otvorená DO 7:30 hod a OD 14:00 hod 
a s autom je potrebné parkovať v priestoroch pri telocvični,  

- Je zároveň zakázané parkovať/otáčať autá popri ceste smerujúcej 
ku školskej jedálni, nakoľko to bráni vjazdu/výjazdu ZÁSOBOVANIA 
pre školskú jedáleň a obyvateľom priľahlých domov. 

K bodu 4/  Školská desiata .... 

- Vedúca šk. jedálne J. Kožíková predstavila možnosť objednávania 
DESIATY, kt. by bola podávaná v jedálni ZŠ, v čase veľkej 
prestávky. 

- Cena desiaty bola stanovená na 0,40,-€ pre 1.stupeň a 0,50,-€ pre 
2.stupeň ZŠ s tým, že v prípade záujmu je potrebné zaplatiť CELÝ 
MESIAC dopredu (šek/internet banking) a príp. odhlásenie dieťaťa 
je potrebné urobiť 24 hodín vopred, elektronicky cez EDUPAGE. 

- Dni, v kt. si dieťa neodoberie desiatu (a bude včas odhlásené), 
budú následné odrátané v ďalšej mesačnej platbe. 

- Záverom vedúca šk. jedálne pripomenula prítomným aj možnosť 
telefonického odhlásenia obedov/desiaty a to v konkrétny deň do 
7.30 hod. 

- Ak sa rodičovi nepodarí dieťa odhlásiť v stanovených 
podmienkach, môže si ešte v daný deň obed vyzdvihnúť v jedálni, 
avšak zaplatí plnú sumu 1,21,-€ (1.stupeň) a 1,30,-€ (2.stupeň), 
kt. mu bude odrátaná z kreditu 15,-€. 
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K bodu 5:  Odsúhlasenie predsedníctva OZ ZRPŠ... 

- Riaditeľka ZŠ p. Barlová navrhla prítomným kandidátov na 
predsedu a podpredsedu OZ ZRPŠ pre šk. rok 2019-2020. 

- Na pozíciu predsedu bol opakovane navrhnutý p. Vladimír Borský 
a na pozíciu podpredsedu p. Michaela Surová. 

- Zároveň bolo prítomným prezentované odstúpenie súčasného 
podpredsedu OZ ZRPŠ p. Grešovej , z osobných dôvodov. 

- Hlasovaním prítomným prebehla voľba predsedu a podpredsedu 
OZ ZRPŠ, kde boli navrhovaní kandidáti  p. Borský a p. Surová aj 
zvolení ako štatutárny orgán pre šk.r.2019-2020- a to jednohlasne 
prítomnými  členmi valného zhromaždenia. 

- Hlasovanie prebehlo v zmysle stanov OZ, čl.7, bod 4., kde pri 
voľbe rozhoduje väčšina prítomných hlasov členov valného 
zhromaždenia. 

- Prezenčná listina prítomných – pozri .pdf dokument  
Prezencka_plenarka_230919 

K bodu 6:  Správa o hospodárení... 

- V úvode p. Borský poďakoval bývalému podpredsedovi OZ -          
p. Grešovej  za odvedenú činnosť počas jej dlhoročného pôsobenia 
v OZ ZRPŠ a to od jeho vzniku. 

- P. Borský predstavil prítomným súhrn s výsledkami hospodárenia 
združenia za min. šk. rok ´18 -´19 - pozri .pdf dokument  
Príjmy_a_výdaje_ZRPŠ_sk.r._2018-2019  a predstavil plány OZ pre 
nadchádzajúci šk. rok ´18 -´19, 

- Zároveň boli prezentované príjmy OZ z výberu 2% z daní, kt. za 
rok 2019 predstavovali sumu 598,25-€. 

- Následne prebehla diskusia ohľadom príspevkov z 2% daní, kde 
bola prítomným spomenutá aj možnosť poskytnutia sponzorských 
darov z radov jej členov a to v prípade, že dotknutá osoba nemôže  
prispieť prostredníctvom 2% z dane. 
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- V priebehu ďalších stretnutí zástupcov tried bude prebiehať 
diskusia ohľadom organizovania celoškolskej akcie, kt. bude 
hradená z daných prostriedkov. 

K bodu 7: Schválenie rod. príspevku.... 

- Na školský rok 2019/2020 bol predsedom navrhnutý rodičovský 
príspevok vo výške 15,-€ na žiaka, kt. však nebol schválený 
väčšinou prítomných. 

- Následne prebehlo opakované hlasovanie pre príspevok vo výške 
12,-€ (tak, ako min. šk.r.) a ten aj bol vačšinovo schválený. 

- Tento príspevok je potrebné uhradiť v hotovosti jednotlivým 
triednym učiteľom, najneskôr však do 30.11.2019. 

 

 K bodu 8/ Záver  

- Záverom p. Borský poprosil rodičov, kt. budú schválení do RADY 
RODIČOV za jednotlivé triedy, aby sa pravidelne zúčastňovali 
stretnutí OZ ZRPŠ, kt. bývajú spravidla 4-krát do roka. 

- Svojou prítomnosťou tak podporia fungovanie OZ a budú sa 
priamo podieľať na schvaľovaní všetkých jeho cieľov. 

 

K bodu 9 : Stretnutie zástupcov... 

- Po triednych rod. združeniach sa v jedálni ZŠ konalo 1. zasadnutie 
rodičovskej rady (ďalej RR) v šk. roku 2019-2020, za prítomnosti 
jej novozvolených zástupcov - prezenčná listina pozri dokument 
.pdf Prezencka_RR_230919. 

- Prítomní členovia  jednohlasne zvolili za tajomníka OZ p. Martinu 
Javorskú  a ekonómkou sa stala p.M.Hovančík. 

- Hlasovaním boli opätovne zvolení aj členovia revíznej komisie, 
predsedom ostala p. I. Slebodníková a členmi sa stali                        
p. E. Slebodníková a p. D. Slanina. 

- Predseda OZ p. Borský predstavil RR plán akcií ZŠ na tento šk. r. 
19-20 (pripravený vedením ZŠ), pričom prebehla diskusia aj 
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s ohľadom na vyčerpanie prostriedkov z 2% daní do konca 
kalendárneho roka 2019. 

- Výsledkom diskusie bolo hlasovanie, kde bol daný návrh vedenia 
ZŠ jednohlasne schválený prítomnými zástupcami RR s tým, že 
niektoré školské akcie budú ešte doriešené na ďalšom stretnutí RR. 

- Záverom predseda p. Borský poďakoval prítomným za účasť a 
ďalšie stretnutie bolo dohodnuté na 16.10. 2019 (streda) o 16.00 
hod., kt. bude pripomienkované  členom RR prostredníctvom SMS 
od tajomníčky OZ p. Javorskej a to 1 kalendárny týždeň vopred. 


